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 Naam 

Aanwezig  Albertine Arys, Bertha Beets, Raymonde De 
Coster, , Gaby Leaerts, Wim Moons, Liliane 
Neys, Jean Morren, Frederik Nachtergaele, 
Christine Wynants 

Verontschuldigd  Els Gielis, , Yvonne Aertgeerts, Maurits 
Roeckx, Nathalie Vanaudenhaegen, 
Jacqueline Vander Niepen, Bertha Vrebos, 
Wijnants Christine, Joris De Meuter, Marcel 
Poels, Marc Derveaux 

Afwezig  /  
 

Agenda  

1. Goedkeuring agenda & vorig verslag 

2. Kennismaking en aanvaarding nieuwe leden 

3. Nieuws uit Vlaamse Ouderenraad en RPO 

4. Memorandum en verkiezingen 2024 

5. Terugblik 
 - Seniorenfeest 
 - Sporteldag 
 - Mooie meisjes 
 - Infosessie LEIF 
 - Zingen in de bib 
6. Voortuitblik 
 - Kerstig dorpsrestaurant met koor 
 - Sociale kerstmarkt en lichtstoet 
 - Week tegen pesten 

- Bezinningshoekje 
- Barbara Dex  
- Nieuwjaarsconcert  

7. Varia en rondvraag 

8. Volgende vergadering 



Verslag 

1. Goedkeuring agenda 
Agenda: ok 
Vorig verslag: ok 

2. Kennismaking en aanvaarding nieuwe leden 
Toetreden nieuwe vereniging (VLAS) wordt unaniem goedgekeurd. 
Er is één van de nieuwe leden aanwezig vandaag, de anderen zijn verontschuldigd. 
Aanwezige: Jean Morren (Vlaamse actieve senioren vzw (VLAS)): algemeen secretaris 
vzw en penningmeester ad interim 
9000-tal leden over gans Vlaanderen 
Sinds kort opnieuw opgericht in Kortenberg 
Mensen bij elkaar brengen, oa via liefde voor Vlaamse taal 
Zelfredzaamheid en permanente vorming staan centraal 
11 leden in Kortenberg tot nu toe 
Eerste activiteit op 10 november: ‘welkom in wereld van internet’ 
Wandelclub: ze organiseren zelf wandelingen 
6 februari eerste ledenvergadering 
Activiteit: 20 februari in Everberg: vorming opfrissing verkeersreglement voor 
senioren 
30 mei: nationale themadag in vormingscentrum Malle 
Thema voor komende twee jaren: over gezondheid en luisteren naar het eigen 
lichaam 
 
Schepen Wim Moons wijst erop dat je politiek neutraal zijn in de seniorenadviesraad. 
Het is niet toegestaan een politiek mandaat uit te oefenen en dan te stemmen. Je 
bent welkom als politieker maar je mag dan niet stemmen. Het is belangrijk dat dit zo 
blijft. 
 
Jean Morren is politiek neutraal, stelt hij.  
 
Bedoeling van SAR is vnl. om aan afstemming te doen tussen verschillende 
verenigingen: mekaar op de hoogte houden 

 
3. Nieuws uit de Vlaamse ouderenraad en het RPO 

RPO heeft nieuwe voorzitter 
RPO komt om de paar maanden samen in Leuven in DirkBoutshuis, verzameling van 
alle afgevaardigden van SAR voorzitters. tijdens dat overleg wordt het reilen en zeilen 
van gemeentes besproken. Bvb: saga rond de gele doos wordt hier besproken. We 
wachten op uitnodiging van EZL voor een overleg hierrond. Dit dient in ELZ 
georganiseerd te worden. 
 

4. Memorandum en verkiezingen 2024 
 
Wie chartertoets 2018 niet terugvindt, laat dit aan Gaby weten dan bezorgt zij dit.  
SAR zal reageren op wat er afgelopen jaren verwezenlijkt is door het bestuur en wat 
niet. Dit wordt aangevuld met de nieuwe vragen en betrachtingen die we hebben. Dit 
doen we richting verkiezingen 2024.  



SAR verwacht dat alle leden dit document lezen en hun opmerkingen hierover 
duidelijk weergeven! We bundelen de opmerkingen en stellen een nieuw charter op 
richting verkiezingen van 2024.  
 
Schepen Wim Moons: het label van ‘dementievriendelijke gemeente’ kunnen we op 
deze tijd niet meer behalen. Het is een officieel label dat een lang voortraject vraagt. 
We kunnen natuurlijk wel andere acties rond dementievriendelijkheid organiseren.  
 

5. Terugblik 
 

- Seniorenfeest 
 

Frederik: bedankt Gaby en co! Het was een zeer goede en fijne organisatie. De algemene 
indruk was zeer positief, mensen waren lovend, fijn om alle reacties te zien!  
 
Schepen Wim Moons: Enkele jaren geleden was er een samenwerking met een school: 
leerlingen kwamen helpen op het seniorenfeest (opdienen etc), zou fijn zijn om dit 
opnieuw zo te organiseren. Schepen vond dit super. Men neemt het mee naar volgende 
editie. 
 
Liliane: enkele probleempjes: we zaten snel zonder bierglazen (neem dit op in draaiboek: 
zet extra dozen met bierglazen al klaar achter de toog), en er waren te weinig droge 
handdoeken (voorzie voldoende handdoeken tegen volgende keer).  
Wim: maak iemand verantwoordelijk voor de toog zodat die aangesproken kan worden 
en verantwoordelijk is voor de goede gang van zaken (neem dit op in het draaiboek).  
 
Probleem met afwezigheid en onduidelijkheid van de verbanddoos in Colomba is 
opgelost. 
  
Evacuatieplan voor Colomba voor dansnamiddagen: We kunnen de vaste medewerkers 
hiervoor opleiden? Geert heeft dit ooit eens opgenomen. Frederik vraagt na hoe we dit 
kunnen aanpakken.  
 
- Sporteldag 

 

In orde , goed georganiseerd zegt Raymonde, maar er was weinig volk en dat is 

jammer.  

 

- Mooie meisjes  

 

 Berkenhof in auditorium, was mooi! Geen opmerkingen.  

 

- Infosessie LEIF 

 

Was zeer interessant! 

 



- Zingen in de bib 

 

Zeer goed, geen opmerkingen! 

 

- Etentje seniorenadviesraad in dorpsrestaurant 6 december (+ Sinterklaasfeest) 

 

Was zeer fijn, iedereen is laaiend enthousiast! Top! 

6. Vooruitblik 

- Kerstfeestje dorpsrestaurant met koor 20 december 

 

- Sociale kerstmarkt en lichtstoet 16 december 

 

- Info over week tegen pesten en actie rond eenzaamheid?  

Samana organiseert infosessies over eenzaamheid. Met de bib opgenomen om lezing 

te organiseren.  

Actie van verschillende zenders tegen pesten. Een spreker vragen rond dit thema? 

Waar kunnen mensen lotgenoten vinden? Rond dit thema kunnen we zeker iets 

doen. Frederik neemt dit op met Fabienne. 

 

- Toekomstige activiteit rond pesten en agressie binnen relatie bij ouderen? Eventueel 

gekoppeld aan dementie? Artikel in infoblad? Welzijnsraad en SAR hier samen bij 

betrekken om dit thema te behandelen. Frederik bekijkt welke rol het 

dienstencentrum hierin kan spelen. 

 

- Vraag rond bezinningshoekje begraafplaats: schepen Wim neemt die mee naar 

college.  

 

- Barbara Dex treedt op 6 januari 

 

- Nieuwjaarsconcert 20 januari 

 

7. Varia en rondvraag 

Gaby: overlijden Charles van Quickenborne (hielp op seniorenfeest en 

dansnamiddagen). 

Coronasubsidie ontvangen? Dit was eenmalig: men heeft de som van de overschot van 

deze subsidie uitgedeeld tussen de verschillende ouderenverenigingen.  

Wat met verenigingengids? Beurs was echt een leuk moment om vereniging in de 

picture te zetten. Hier werd ook een prijs voor beste vereniging uitgereikt. Dit initiatief 

wordt gemist. Frederik vraagt dit na bij vrije tijd.  



Frederik: aanvragen subsidies voor ouderenverenigingen werden goed ontvangen en 

zullen op korte termijn overgemaakt worden.  

8.  Volgende vergadering 

10 januari is er een nieuwjaarsreceptie van de seniorenadviesraad voor de leden en 

de vrijwilligers gelinkt aan de seniorenadviesraad 

Volgende vergadering: 3 maart 2023 

 


